

Sorigny: the Department favorable to the village of Brands

Publié le 13/07/2018 à 10:25 / Mis à jour le 13/07/2018 à 16:43



With a slight lead, the "for" prevails at the county council. © Julien Pruvost

For or against a brand village in Sorigny? This Friday morning, in ordinary session, elected officials of the county council voted "for", but the ballot is very tight.

Before the ordinary session of the departmental council, the elected officials discussed the brand village project in Sorigny, this Friday morning. Before voting "for" or "against" by secret ballot.

The **"for" wins** with a slight lead. There are **18 votes in favor**, 16 against and 3 abstentions.

Obviously **the elected representatives of Tours** voted against the project. Olivier Le Breton and Céline Ballesteros, deputy and advisor to the mayor of Tours, strongly opposed the project during the debate.

The **country elected** have expressed favorable.

The chairman of the departmental council Jean-Gérard Paumier remained **neutral**. He nevertheless announced that, in accordance with the vote of the departmental council, he will make **this vote favorable to the project**, at the next departmental commission of commercial planning (CDAC) which will rule on the file, Monday, July 16, 2018 .

It should be remembered that the **Association of Mayors** of Indre - et - Loire has already voted in favor of the project, which the Region has **said is hostile to it** , which the 'Syndicat mixte de l'agglomération Tourangelle' voted against; and the **neighboring departments** would be rather unfavorable, like the Vienne.

Sorigny : le Département favorable au village de marques

Publié le 13/07/2018 à 10:25 / Mis à jour le 13/07/2018 à 16:43



Avec une faible avance, le "pour" l'emporte au conseil départemental.

© photo Julien Pruvost

Pour ou contre un village de marques à Sorigny ? Ce vendredi matin, en session ordinaire, les élus du conseil départemental ont voté "pour", mais le scrutin est très serré.

Avant la session ordinaire du conseil départemental, les élus ont débattu du projet de village des marques à Sorigny, ce vendredi matin. Avant de voter "pour" ou "contre" à bulletins secrets.

Le **"pour" l'emporte** avec une faible avance. On dénombre : **18 voix favorables**, 16 voix contre, et 3 abstentions.

Visiblement **les élus de Tours** ont voté contre le projet. Olivier Le Breton et Céline Ballesteros, adjoint et conseillère au maire de Tours, se sont fortement opposés au projet lors du débat.

Les **élus ruraux** se sont dit favorables.

Le président du conseil départemental Jean-Gérard Paumier est resté **neutre**. Il a néanmoins annoncé que, conformément au vote du conseil départemental, il portera **ce vote favorable au projet**, lors de la prochaine commission départementale d'aménagement commercial (CDAC) qui statuera sur le dossier, le lundi 16 juillet 2018.

Rappelons que l'**Association des maires** d'Indre-et-Loire s'est déjà prononcée pour le projet, que la Région s'y est **dite hostile**, que le Syndicat mixte de l'agglomération tourangelle a voté contre. Et que les **départements limitrophes** y seraient plutôt défavorables, à l'image de la Vienne.